
  

 

 

Interpellation till KSO angående planerna på ett 

kulturhus 

2018 köpte Borlänge kommun Folkets hus Galaxen för 32 miljoner kronor av Folkets 
husföreningen. Syftet angavs vid det tillfället att det behövdes för att omdanas till ett 
kulturhus som externa exploatörer stod i kö för att köpa och drifta. Det uppgavs att det skulle 
kosta närmare 300 miljoner kronor att skapa ett kulturhus. 

Moderaterna har varit skeptiska till upplägget då det verkar saknas långsiktigt finansiering, 
externa finansiärer och hyresgäster samt att risken är överhängande att medel som idag går 
till kulturverksamhet slukas av hyror och avskrivningar. 

Mina frågor till ordförande i KSO Jan Bohman blir mot bakgrund av ovanstående: 

-Var är kön av olika intressenter som vill köpa Galaxen och drifta det som kulturhus? 

-Det förekommer uppgifter om att kommunägda Hushagen AB ska köpa och bekosta en 
ombyggnation. Är detta korrekt? 

-Hur mycket pengar har lagts ned i projektering och lönekostnader på detta projekt? 
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